
Bestyrelsesmøde Skovgårdsparkens Børnehave 24/10-2022

Madordning – sommer 23-25
Skal der stemmes om madordning?
Bestyrelsen vurderer, at der er vægtige grunde til at beslutte ikke at vælge kommunal
madordning.

● For:
○ Fælles måltider giver et godt fællesskab.
○ Flere forældre spørger til madordning.

● Imod:
○ Det er dyrt, og pengene vil gå fra aktiviteter som f.eks. storbørnsture
○ Der er generelt dårlige erfaringer med denne type kommunale tilbud ift.

kvalitet og diversitet pga. køkkenforhold.
○ Der går meget pædagog/medhjælper til
○ Det er lettere at have madpakker med på tur, hvilket er dyrere

Bestyrelses konstituering
● Formand: Line Skaltum fra frugtbørn

Info om personale, der også blev beskrevet til forældremøde

Læringssamtale
● Sprogvurdering af alle børn der begynder i børnehaven

○ Kvalitativ analyse → Konkrete værktøjer
○ Dataindsamling
○ Kontinuitet i vidensdeling på tværs af personalet
○ Målet er at løfte alle med sprogligt
○ Systematiseret kvalitetskontrol ift. sproglige værktøjer

■ Der er en stærk tradition i børnehaven med gode resultater, men vi vil
gerne løfte de børn, der har det svært.

En snak om tilsyn, hvordan det fungerer. Der kommer en mere detaljeret gennemgang
tættere på.

Evt.: Julefest?
● 15/12 kl. 15-16.30, varm saft gløgg og pebernødder.

Næste møde 19/1 kl. 19


